

***Rhacophyllus lilacinus* – a remarkable fungal morph from Western Ghats of Kerala, India**

K. B. VRINDA
C. K. PRADEEP
SHIBU P. VARGHESE

Abstract: *Rhacophyllus lilacinus* represents an unusual morphological form, demonstrating a unique form of spore production. No hymenial structures, basidia or basidiospores are produced, but the presence of clamp-connections confirms its basidiomycetous status. The fungus is described, illustrated and discussed based on collections from Western Ghats of Kerala (India).

Zusammenfassung: *Rhacophyllus lilacinus* ist eine ungewöhnliche morphologische Form, die eine einzigartige Sporenproduktion aufweist. Hymeniale Strukturen wie Basidien oder Basidiosporen fehlen, aber das Vorhandensein von Schnallen bestätigt ihren Basidiomyceten-Status. Der Pilz wird detailliert beschrieben, illustriert und diskutiert, basierend auf Kollektionen von Western Ghats aus Kerala (Indien).

Österr. Z. Pilzk. 21 (2012)